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مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی خراسان شمالی از تخفیف 20 
درصدی قیمت زمین منطقه ویژه اقتصادی بجنورد به مناسبت فرا 

رسیدن ایام ا... دهه فجر و به منظور تشویق سرمایه گذاران خبر داد. 
»سیاوش وحدت« گفت: در آستانه چهلمین سالگرد پیروزی انقلاب 

و در راستای تحقق شعار اقتصاد مقاومتی و توجه به منویات مقام معظم رهبری در 
رونق تولید و اشتغال، این مشوق سرمایه گذاری در منطقه ویژه اقتصادی با شرایط 
ویژه مصوب شد. وی اضافه کرد: بر اساس این مصوبه متقاضیانی که تا پایان امسال 
برای عقد قرارداد سرمایه گذاری در تمامی زمینه های صنعتی، بازرگانی، آموزشی 

و غیره اقدام کنند و طرح خود را طبق برنامه زمان بندی به اتمام برسانند، مشمول 
20 درصد بخشودگی قیمت زمین می شوند. رئیس هیئت مدیره شرکت شهرک 
های صنعتی خراسان شمالی ارائه این تخفیف را عامل مهمی برای تشویق سرمایه 
گذاران داخلی و خارجی به سرمایه گذاری در منطقه ویژه اقتصادی استان دانست.

مشوق دهه فجری سرمایه گذاری 
در منطقه ویژه اقتصادی

افزایش پله ای قیمت مرغ

گاه  و  نوسانی  تغییر  که  است  شیری- دیرزمانی 
افزایش پله ای قیمت مرغ به یکی از دغدغه های 
مردم تبدیل شده و نا به سامانی وضعیت بازار مرغ 
این روزها به گونه ای است که گاه با افت و گاه با 
ثابتی  نرخ  و  شویم  می  مواجه  آن  قیمت  افزایش 

برای آن نمی توان لحاظ کرد.
مصرف  افزایش  دلیل  به  مرغداران  عمده  اگرچه   
می  ریــزی  جوجه  بیشتری  تعداد  ــوروز،  ن ایــام  در 
مرغ  قیمت  و  تقاضا  هم  نسبت  همان  به  اما  کنند 

افزایش می یابد. 
رئیس اتحادیه مرغ فروشان بجنورد در این باره به 
خبرنگار ما گفت: مدتی پیش قیمت مرغ تا 6 هزار 
اما طی هفته  بود  یافته  و 500 تومان هم کاهش 
اخیر به تدریج افزایش یافت و به قیمت واقعی خود 

نزدیک شد. 
حاضر  حــال  در  ــزود:  ــ اف زاده«  قــاســم  »حسین 
میانگین قیمت مرغ در بازار 7 هزار و 200 تومان 
و حداقل قیمت آن 6 هزار و 700 و حداکثر قیمت 

آن 7 هزار و 600 تومان است. 
وی خاطرنشان کرد: هرچه به ایام نوروز نزدیک تر 
می شویم به دلیل افزایش عرضه و تقاضا قیمت ها 

نیز به شکل پله ای افزایش می یابد. 
وی اضافه می کند: اگرچه افزایش قیمت در این 
ایام خیلی محسوس نخواهد بود اما با توجه به این 
شود،  می  بیشتر  ها  مرغداری  در  ریزی  جوجه  که 

انتظار می رود روند افزایش قیمت کاهش یابد.
تقاضا  و  عرضه  به  مرغ  قیمت  که  این  بیان  با  وی   
ناگهانی قیمت مرغ  افزایش  بستگی دارد، گفت: 
سرمای  یا  بیماری  که  افتد  می  اتفاق  صورتی  در 
ناگهانی پیش آید که در این صورت نمی توان مانع 

افزایش قیمت شد.
مرغ  قیمت  آیــنــده  ــاه  م یــک  طــی  وی،  گفته  بــه   
تومان در  تا 7 هزار و 400  همچنان بین 7 هزار 
نوسان خواهد بود و تا 13 فروردین افزایش پله ای 

خواهد داشت.

گروه اقتصاد

مرز  کیلومتر   310 داشتن  با  شمالی  خــراســان 
مرز  همچنان  ترکمنستان  کــشــور  بــا  مشترک 
و  تجار  و  ندارد  خروج  و  ورود  معبر  و  گذر  مشترک 
از  بازرگانان استان منتظر صادرات کالاهای خود 
کشور  به  مسیر  ترین  نزدیک  که  هستند  مرز   این 

مقصد است.
اندازی  راه  گرفته،  صورت  های  پیگیری  وجود  با 
رایزنی  منتظر   و  دارد  قرار  ابهام  در  بازارچه  این 
های بیشتر به خصوص از سوی وزارت امور خارجه 
در  تواند  می  سو  پرسه  بازارچه  انــدازی  راه  است. 
باشد.  تأثیرگذار  بسیار  منطقه  اقتصادی  توسعه 
در همین رابطه، رایزنی با وزارت خارجه برای راه 
اندازی بازارچه مرزی پرسه سو از درخواست های 
تعاون در  از معاون وزیر  استاندار خراسان شمالی 
نشست اخیر ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی این 

استان بود.
نماینده سابق 5 شهرستان استان در این باره می 
گوید: سال 74 که مدیرکل اجتماعی استانداری 
رابطه  در  مذاکراتی  سال  همان  در  بودم  خراسان 
با بازارچه پرسه سو به عنوان معبر ورود و خروج و 
پیشنهاد  دولت  به  و  انجام  مرزی  مشترک  بازارچه 

داده  و مصوب شد.
»ثروتی« می افزاید: پس از این موضوع، مذاکراتی 
جمهور  رئیس  که  انجام  شد  ترکمنستان  کشور  با 
اول  داد  پیشنهاد  زمــان  آن  در  ترکمنستان  وقت 
وقت  مسئولان  ولی  شود  بازگشایی  سو  پرسه  مرز 
استانی مرزهای  سرخس، باجگیران و لطف آباد را 

در اولویت قرار دادند.
به گفته وی، بازگشایی مرزهای سرخس، باجگیران، 
لطف آباد و پرسه سو در همان سال در هیئت دولت 
 4 هر  بازگشایی  ــرای  ب ســال  همان  و  شد  مصوب 
مرز  رئیس گمرکات پرسه سو انتخاب و ابلاغ شد تا 

کارهای اجرایی را انجام دهد.
برای  وقت  گمرکات  مدیرکل  کند:  اظهارمی  وی 
راه اندازی گمرکات پرسه سو اقدام کرد که 6  نفر 

نظری  اختلاف  دلیل  به  اما  داشت  کار  نیروی  هم 
که بین مسئولان بجنورد بود این مدیرکل برگشت 

و گمرکات پرسه سو را راه اندازی نکرد.
فرماندار  که   76 ســال  در  کند:  می  اضافه  وی 
بجنورد بودم موضوع را پیگیری کردم و وارد مرحله 
جدیدی شدیم که قرار شد مذاکراتی به منظور راه 
شود  انجام  ترکمنستان  کشور  با  گمرکات  اندازی 

چون قبلا این موضوع مصوب شده بود.
اندرکاران  دست  که  این  با  دهــد:  می  ادامــه  وی 
انــدازی  راه  و  پیگیری  وعــده  زمــان  آن  در  استانی 
این مرز پس از 3 مرز یاد شده را داده بودند اما این 
به   83 سال  در  که  زمانی  تا  نشد  محقق  ها  وعده 
عنوان نماینده  وارد مجلس شدم و مجدداً موضوع 

را به جریان انداختم.
به  را  هیئتی  ــان  زم همان  در  گوید:  می  »ثــروتــی« 
ترکمنستان اعزام کردیم و مذاکراتی انجام و همین 
کمیسیون  در  مــوضــوع  ــن  ای شــد  باعث  ــرات  ــذاک م

مشترک مرزی ایران و ترکمنستان مطرح شود.
به گفته وی، در این موقع ترکمنستان اعلام کرد که 
ایجاد  تحول  دو  باید  آباد  لطف  و  باجگیران  مرز  در 
شود که یکی نصب دستگاه »ایکسری« بود و دیگر 
این که معافیت های گمرکی و بازرگانی به جای 50  
به 200 دلار برسد که این موضوع در هیئت دولت 
مطرح و اجرای آن بسیار  طولانی هم شد.وی اضافه 
می کند: زمانی که با صالحی، وزیر وقت امور خارجه 
امور  وزیــر  داشتیم،  ترکمنستان  کشور  به  سفری 
خارجه ترکمنستان هم بر نصب دستگاه »ایکسری« 
در معابر و معافیت های گمرکی از 50 به 200 دلار 
تأکید کرد تا پس از آن مرز پرسه سو بازگشایی شود  
و به عنوان معبر ورود و خروج و استقرار گمرک و هم 

بازارچه مشترک مرزی باشد.
به  چابهار  آهن  راه  تصویب  به  ــاره  اش با  »ثروتی« 
گفتند  و  گذشت  ــان  زم گوید:  می  هم  سو  پرسه 
گلستان  در  که  این  تا  نیست  موافق  ترکمنستان 
راه  را  ــرون  ب اینچه  ــرزی  م بــازارچــه  شدند  موفق 
اندازی کنند و راه آهن گرگان به ترکمنستان هم 
راه اندازی شد.به گفته وی، نمایندگان استان باید 

تلاش کنند این موضوع را به نتیجه برسانند چون 
این  اندازی  راه  وعده  هم  امورخارجه  وزیر  ظریف 

مرز پس از به نتیجه رساندن برجام  را داده است.
وی مشکل اصلی بازگشایی نشدن مرز پرسه سو را 
در داخل کشور می داند و اظهارمی کند: آن هایی 
نمی  همراهی  ترکمنستان  کشور  گویند  می  که 

کند اطلاع کافی ندارند.
در  کشور  خارجه  امور  وزارت  نمایندگی  مسئول 
را  مرز  گاهی  که  این  بیان  با  نیز  شمالی  خراسان 
می  گیریم،  می  نظر  در  استانی  گاهی  و  کشوری 
گوید: با این که در حال حاضر 310 کیلومتر مرز 
مشترک با کشور ترکمنستان داریم اما گذر مرزی 
نداریم در حالی که این نیاز احساس می شود که 
برای داشتن گذر مرزی پیگیری هایی انجام شود.

خراسان  از  حاضر  حال  در  افزاید:   می  »شنوایی« 
مشترک  مــرز   4 شمالی  هــای  اســتــان  تــا  ــوی  رض
بــرون  اینچه  و  ــاد  آب لطف  باجگیران،  ســرخــس، 
کشور  نتیجه  در  ــم  داریـ ترکمنستان  کــشــور  بــا 

ترکمنستان تأکیدی بر ایجاد این مرز ندارد.
بهبود  و  توسعه  منظور  به  کند:  می  خاطرنشان  وی 
شرایط اقتصادی استان، بازگشایی مرز پرسه سو نیاز 
است و تاکنون پیگیری هایی هم در این زمینه انجام 
شده اما بحث نبود زیرساخت ها، راه و امکانات لازم 
این بخش است به طوری که  از جمله مشکلات در 
کشور ترکمنستان اعلام کرده بود جاده را شما بزنید 

تا ما برای بازگشایی مرز پرسه سو اقدام کنیم.
همچنان  استانی  مسئولان  کند:  اظهارمی  وی 
و  هستند  مرز  این  بازگشایی  پیگیر  جدی  طور  به 
امور خارجه  وزارت  باشیم،  داشته  باید  ملاحظاتی 

پیگیری می کند، با این وجود کار سختی است.
خارجه  ــور  ام ــر  وزی حاضر  حــال  در  گوید:  می  وی  
دیپلماسی اقتصادی را مطرح کرده و در اولویت کاری 

خود قرار داده که در راستای شعار سال است.
به گفته وی، یکی از سیاست ها نگاه به همسایگان 
در  استان  برای  مثبتی  نتیجه  امیدواریم  که  است 

پی داشته باشد.
نیاز استان به داشتن مرز مشترک  با اشاره به  وی 

در  که  این  با  گوید:  می  ترکمنستان  کشور  با 
می  پیگیری  مسئولان  و  تجار  حاضر  ــال  ح
این  در  جدی  پیگیری  بــرای  هم  باز  اما  کنند 
رئیس  حــال،  عین  داریـــم. در  آمادگی  زمینه 
اتاق بازرگانی خراسان شمالی می گوید: قرار 
بازارچه پرسه سو در  اندازی  است موضوع راه 
در  که  ترکمنستان  و  ایــران  مشترک  اجــلاس 
آینده برگزار می شود مطرح شود و امیدواریم 

در این خصوص اقدامات خوبی انجام شود.
ــن که  ــد: بــا تــوجــه بــه ای ــزای ــدی« مــی اف ــم »ص
خراسان شمالی با ترکمنستان 312 کیلومتر 
بازارچه  اندازی  دارد راه  خشکی  مشترک  مرز 
پرسه سو توجیه اقتصادی زیادی دارد و مقرون 
و  شهرها  مرز  طرف  دو  در  زیرا  است  صرفه  به 
توانند  می  که  دارند  وجود  زیادی  روستاهای 
که  این  ضمن  شوند  مند  بهره  ظرفیت  این  از 

موجب اشتغال زایی نیز می شود.
»موفق« مدیرکل دفتر هماهنگی امور اقتصادی 

و بین الملل استانداری خراسان شمالی نیز با 
بازارچه مرزی  اندازی  بیان این که موضوع راه 
است  سال   20 از  بیش  ایران  توسط  سو  پرسه 
ایران  کند:  می  تصریح  شود،  می  پیگیری  که  
کاملا موافق است این بازارچه راه اندازی شود 
زیرا موجب ایجاد اشتغال، رفع بیکاری، افزایش 
تولید ثروت داخلی استان و ارزش افزوده، رفع 
محرومیت های منطقه و افزایش ضریب امنیت 
ادامــه  وی  شــد.  خواهد  استان  ــرزی  م منطقه 
ترکمنستان  که  جاست  این  مشکل  دهد:  می 
به هیچ عنوان تاکنون موافقت خود را با وجود 
نکرده  اعــلام  شــده  انجام  هــای  پیگیری  تمام 
است زیرا مدعی است که چند بازارچه مرزی با 
استان های خراسان رضوی و گلستان دارد اما 
چون هنوز در آن ها به بهره برداری حداکثری 
بازارچه  ایجاد  از ظرفیت موجود نرسیده است 
این  بار مالی سنگینی که برای  جدید به دلیل 

کشور دارد توجیه اقتصادی ندارد.

راه اندازی بازارچه مرزی پرسه سو 
منتظر رایزنی وزارت خارجه

در حال حاضر 
310 کیلومتر 
مرز مشترک 

با کشور 
ترکمنستان 

داریم اما گذر 
مرزی نداریم 

در حالی که این 
نیاز احساس 

می شود که 
برای داشتن 

گذر مرزی 
پیگیری هایی 

انجام شود

 مرور هفتگی بازار 

تزیینی

فاطمه معینی- سنخواست، شهری با ظرفیت های بالقوه سرمایه 
گذاری است.شهردار سنخواست با بیان این مطلب افزود: یکی 
از رویکردهای اصلی در حوزه مدیریت شهری، حرکت به سمت 
شناسایی درآمدهای پایدار، روش ها و ابزار جدید توسعه شهری و 
تامین منابع مالی با تاکید بر جذب سرمایه بخش خصوصی است. 
از  با برخوردار بودن  افزود: سنخواست  نقابی«  مهندس »مسعود 
موقعیت جغرافیایی، اقلیمی وکویری، تاریخی، علمی و فرهنگی، 
ظرفیت ها و توانمندی های بالقوه و بالفعل بی شماری در حیطه 
های مختلف دارد.وی بیان کرد: از علاقه مندان و فعالان بخش 
خصوصی دعوت می کنیم در سفر به سنخواست، شهر دارالعلما، از 

فعالیت های اقتصادی و سرمایه گذاری بهره مند شوند. وی زمینه 
های سرمایه گذاری در این شهر را به این شکل اعلام کرد:

1- راه اندازی کارخانه آسفالت.
2- راه اندازی کارخانه فراورده های بتنی.

لازم  بسترهای  وجود  به  توجه  با  ماهی  پرورش  مراکز  3-ایجاد 
)چاه عمیق و استخر(.

4- تولید نهال های مثمر و غیر مثمر با توجه به شرایط اقلیمی  
و آب و خاک خاص.

5- تولید نهال های شور پسند برای مناطق کویری.
6- ایجاد کمپ گردشگری، بوم گردی و کویر نوردی، با توجه به 

وجود حیات وحش پارک ملی ضامن آهو )یوزپلنگ 
آسیایی( در چند کیلومتری سنخواست.

اقلیم  به  توجه  با  خورشیدی  انــرژی  ایجاد   -7
و  بررسی  باد،  وزش  و  سنخواست  شهر  کویری 

مطالعه و تحقیقات نسبت به وزش باد.
سرمایه  فرایندهای  سازی  چابک  افــزود:  وی 

موجود،  های  ظرفیت  از  استفاده  گذاری، 
و  شهر  اقتصادی  ــای  ه پـــروژه  مدیریت 

تدوین راهکارهای اداری و حقوقی برای 
تسهیل فرایند سرمایه گذاری، راهبردها 

است.  شهر  اسلامی  ــورای  ش و  شهرداری  راهکارهای  و 
شهردار سنخواست با اشاره به جلسه ای با دوقلوهای 
حافظان  و  فر«  آقایی  »ستایش  و  »نیایش«  کوهنورد 
که  سنخواست  اهل  کمالی«  »حسین  و  »امیر«  قرآن 
این  های  تلاش  از  گرفتند  قرار  شهردار  حمایت  مورد 
داد:  قول  »نقابی«  مهندس  کرد.  تقدیر  نخبگان 
که  کوهنورد  دوقلوهای   ،۹7 تابستان  در 
رکورددار صعود 3 هزار و 30 متری در 
ایران هستند با حمایت شهرداری به 

دماوند صعود کنند.

سنخواست  در   ۹7 سال  تابستان  پسته،  جشنواره  معینی- 
برگزار می شود. بخشدار سنخواست با بیان این مطلب افزود: 
جاجرم  شهرستان  در  پسته  کشت  زیر  های  باغ  و  مزارع  اغلب 
تلاش  خصوص  ایــن  در  و  اســت  سنخواست  بخش  به  مربوط 
این  در  تولیدی  پسته   بالای  کیفیت  و  مرغوبیت  کرد  خواهیم 
و  هموطنان  به  ارزش  با  محصول  این  کــردن  برند  با  را  بخش 

کشورهای هدف بیش از پیش معرفی کنیم.
پسته  جشنواره  برگزاری  گفت:  غضنفری«  »سلیمان  مهندس 
کشاورزان  برای  را  مناسبی  فرصت  محصول،  این  برندینگ  و 
حاشیه  در  کرد:  تصریح  ســازد.وی  می  مهیا  گــذاران  سرمایه  و 
برگزاری این جشنواره، برنامه های جانبی مانند معرفی ظرفیت 
در  گذاری  سرمایه  برای  گذاران  سرمایه  از  دعوت  بخش،  های 

این طرح و معرفی کارآفرینان برتر را نیز در نظر گرفته ایم.وی 
با بیان این که این جشنواره با هماهنگی های لازم شهرستانی 
فراوری  واحد  یک  حاضر  حال  در  کرد:  ابراز  شود،  می  برگزار 
پسته در سنخواست وجود دارد و برای افراد و سرمایه گذارانی 
با  مناسب  تسهیلات  باشند  فعالیت  به  مایل  طرح  این  در  که 
بهره کم پرداخت می شود.  بخشدار سنخواست گفت: از مهم 
پسته  محصول  معرفی  جشنواره،  این  برگزاری  اهــداف  ترین 
تولیدی این بخش و ترغیب کشاورزان برای تغییر الگوی کشت 
جمله  از  بالا  ارزش  با  محصولات  سمت  به  سنتی  محصولات  از 

پسته و زعفران است.
از  پس  پسته  که  این  به  توجه  با  ــزود:  اف »غضنفری«  مهندس   
اغلب  و  دارد  بالایی  درآمدزایی  و  نشیند  می  بار  به  سال  هفت 

را  معاش  تامین  دغدغه  انتظار  های  سال  در  منطقه  کشاورزان 
با اعطای  را  این کشاورزان  تا  به دنبال راهکاری هستیم  دارند 
ترغیب  پسته  کاشت  به  موقت  اشتغال  یا  خدمات  تسهیلات، 
و  شهر  در  مسئولان  تلاش  حاضر  حال  در  کرد:  ابراز  کنیم.وی 
بخش بر این است که میزان رضایتمندی مردم افزایش پیدا کند 

و اعتماد آن ها بیش از پیش جلب شود.

I تغییر چهره شهر و آغاز پروژه های جدید
بخشدار سنخواست همچنین در بخش دیگری از صحبت هایش با 
بیان این که وجود شوراهای جوان و همدل و شهردار باتجربه باعث 
شده است در ایامی کوتاه چهره شهر تغییر کند و پروژه های جدید 
و خوبی شروع شود افزود: تعامل شوراها در روستاها و دهیاران در 

ماه های اخیر رویدادهای مهمی را در پی داشته است.

I ضرورت احداث جاده سنخواست به ایستگاه راه آهن
سنخواست  جاده  احــداث  که  این  بیان  با  »غضنفری«  مهندس 
و اجرای آن موجب دلگرمی  راه آهن ضروری است  ایستگاه  به 
و رضایت مردم منطقه می شود، تصریح کرد: با توجه به این که 
 33 جاده  این  احــداث  با  است،  کشاورزی  قطب  جوین  منطقه 
شوقان  و  سنخواست  منطقه  به  عظیم  ظرفیت  این  کیلومتری، 

می  اشتغال  ایجاد  و  اقتصادی  رونق  باعث  و  گسیل 
شود.وی تصریح کرد: طی بررسی های انجام شده 

و تحقیق کارشناسان امر، این جاده هیچ خطری 
برای یوزپلنگ آسیایی ندارد و حداقل 4 کیلومتر 
دارد.وی  فاصله  شــده  حفاظت  منطقه  مــرز  با 
ادامه داد: حمایت و حفاظت از یوزپلنگ آسیایی 

ای  وظیفه  ــادر،  ن گونه  یک  عنوان  به 
همگانی است و مسئولیت پذیری 

طلبد  می  زمینه  این  در  را  همه 
اهمیت  حائز  نکته  این  بیان  و 

است که منطقه حفاظت شده 

یوزپلنگ  از  حفاظت  و  شده  واقع  سنخواست  بخش  در  بیشتر 
آسیایی اهمیت ویژه ای برای اهالی منطقه دارد.

I »همایش کشوری »فردایی بهتر برای روستاها
برای  بهتر  »فردایی  کشوری  همایش  برگزاری  از  همچنین  وی 
روستاها« در اواخر فروردین ماه سال آینده در سنخواست خبر 
استانی  و  کشوری  مسئولان  حضور  با  همایش  این  گفت:  و  داد 
با شعار کاهش آسیب های اجتماعی )کاهش مصرف مواد 
شود  می  برگزار  روز  دو  در   )... و  طلاق  کاهش  مخدر، 
حوزه  در  کشوری  برتر  کارآفرینان  نشست  شامل  و 
بازی  ــذاران،  گ سرمایه  و  نخبگان  نشست  روستایی، 
با  ــود.وی  ب خواهد   ... و  کشوری  محلی  و  بومی  های 
تقدیر از بینش صحیح و انسجام مردم فرهیخته و نجیب 
سنخواست افزود: با تعاملی که در بین مردم 
به طور  آمده است  به وجود  و مسئولان 
رو  پیش  در  بهتری  ــای  ــ روزه قطع 
رقم  مهمی  اتفاقات  و  بــود  خواهد 

خواهد خورد. 

برنامه  از  جاجرم  جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس  معینی- 
ریزی های صورت گرفته برای توسعه ورزش و سامان 

دهی امور جوانان در این شهرستان خبر داد که می 
توان از آن ها به عنوان گام های بلند این اداره نام 

برد.رئیس اداره ورزش و جوانان جاجرم گفت: 
در  جاجرمی  جوانان  ظرفیت  از  استفاده 

قالب هیئت های ورزشی و اضافه کردن 
چند هیئت ورزشی در شهرستان مانند 

تفنگ،  با  تــیــرانــدازی  کمان،  و  تیر 
بازی های بومی و محلی، هندبال و 

همچنین استفاده از متخصصان و پیش کسوتان 
و  شهرستان  در  ورزش  ارزش  با  ذخایر  که 
با  بیشتر  همکاری  کنار  در  هستند  استان 
بالا  برای  پرورش  و  آموزش  ویژه  به  ادارات 
جمله  از  آموزان  دانش  ورزش  سطح  بردن 
ورزش  برای  شده  بینی  پیش  های  برنامه 
شهرستان است. »زهرا فخرانی« از جمله 
حوزه  در  گرفته  ــورت  ص هــای  فعالیت 
ورزش و جوانان در این شهرستان را به  

این شرح اعلام کرد:

1- گازرسانی به اداره ورزش و جوانان، سالن های ورزشی آفتاب، 
تختی و خانه تکواندو بعد از یک سال با همکاری »بهادری«، مدیر 
کل ورزش و جوانان استان و »محمودی« رئیس شرکت گاز جاجرم.  
قراردادن  اختیار  در  و  باکمان  تیراندازی  هیئت  شدن   2-فعال 

سالن برای تمرین ورزشکاران و دفتر این هیئت ورزشی.  
3-فعال شدن رشته تنیس روی میز.

 4-افتتاح خانه تکواندو و سر و سامان دادن به هیئت های رزمی، 
ژیمناستیک و ورزش های همگانی.

5-در اختیار قراردادن سالن ورزشی آفتاب برای روسای ادارات 
در روزهای فرد و در اختیار قراردادن سالن ورزشی برای کارکنان 

بانو در ادارات به صورت هفته ای دو روز. 
6- جلسه با بخشدار و شهردار سنخواست برای پیگیری توسعه 

ورزش این بخش و برگزاری مسابقات فوتبال جام نوروز. 
7-جلسه با بخشدار مرکزی و هیئت های ورزشی با حضور 16 

رئیس هیئت ورزشی برای بررسی مشکلات ورزشکاران. 
8-سر و سامان دادن به هیئت فوتبال و معرفی »محمد ابراهیم 

شاهی پناه« به عنوان رئیس هیئت فوتبال جاجرم.
۹-اعزام بانوان وآقایان به مسابقات مچ اندازی استان.

10-اختصاص مکانی در استادیوم برای دفتر هیئت فوتبال.
11-فعالیت چشمگیر هیئت کوهنوردی.

12-برگزاری مسابقات لیگ فوتسال کارکنان ادارات.
13-میزبانی مسابقات فوتسال نونهالان استان.

14-جلسه با رئیس شورای شهر شهرستان جاجرم برای بررسی 
و رفع مشکلات ورزش شهرستان.

15-معرفی رئیس هیئت والیبال جاجرم.
16-میزبانی لیگ مسابقات تکواندوی جوانان و نونهالان شهرستان.
17-میزبانی مسابقات کشتی باچوخه در خانه کشتی به صورت 

هر هفته، جمعه بین شهرستان های استان.
18- ایجاد خوابگاه ورزشی با همکاری هیئت فوتبال شهرستان.
1۹-رایزنی و ایجاد کانال ارتباطی با بخش های شهرستان به 
خصوص سنخواست برای تشکیل تیم فوتبال و پیگیری احداث 

زمین فوتبال در این منطقه. 
20-اعزام تیم فوتسال نونهالان به لیگ دسته دو استان. 

در  ــی  ورزش های  هیئت  ــای  روس عنوان  به  خانم   4 21-حضور 
شهرستان.

های  حمایت  از  پایان  در  جاجرم  جوانان  و  ورزش  اداره  رئیس 
به  شهرستان  این  در  ورزش  توسعه  برای  شهرستان  مسئولان 

خصوص از  مهندس »نقابی« شهردار سنخواست تقدیر کرد. 

شهردار اعلام کرد: 

سنخواست؛ شهری با ظرفیت های بالقوه سرمایه گذاری

بخشدار:

جشنواره پسته تابستان ۹7 در سنخواست برگزار می شود

گام های بلند اداره ورزش و جوانان جاجرم

گزارش ویژه


